
Protokoll Styrelsemöte 

IIBK, 2023-05-22 

Närvarande: Jörgen Glanshed, Thomas Johansson, Hanna Karlsson, Pär Grammelstorff, Pia Nilsson, 

Magnus Gustavsson, Ulrika Glanshed, Arvid Henningsson 

 

1. Styrelsemötet öppnas 

2. Pia Nilsson väljs till protokolljusterare 

3. Förra protokollet gås igenom och alla punkter är genomförda 

4. 35-årsjubileum 

a. Ca 13.000:- i vinst (45.000:- intäkt, kostnad 32.000:-) 

b. Dålig uppslutning av barn på spontaninnebandy, lite generellt mindre folk på 

matcherna 

c. Det måste finnas utsatt ansvar gällande aktiviteter. Vilka ansvarar för vad. Detta gäller 

alla av föreningens aktiviteter. Både efter Påsksmällen och jubileet så har Ulrika, Pär 

och Jörgen stannat för att städa då man varit sist kvar. 

5. Ekonomi 

a. Ungefär 155.000:- minus i år. Orsaken är för lite intäkter jämtemot utgifter och på en 

hel del av budgeterade punkter så har budget varit för lågt satt 

b. Högre busskostnader jämfört mot budget (fler matcher samt högre kostnad) 

c. Högre hallhyreskostnad jämfört mot budget (fler halltider än tidigare år) 

d. Höjning måste göras för samtliga medlemmar och spelare för att nå en beräknad 

budget med plusresultat 

e. Får tillbaka 9.186:- från förbundet för domarkompensation 

f. Samtliga kontanter har satts in via Loomis på föreningens konto 

g. Pia kommer kolla upp om det går att lösa Swish-utbetalning för exempelvis ”Halva-

potten” 

h. Vi behöver hitta ”enkla” sätt att få in mer pengar till föreningen utöver våra ordinarie 

försäljningar: 

- Bil-bingo 

- Tipspromenad 

i. Beslut gällande föreningens försäljningar (kläder + Bingolotto) måste vara bestämt på 

nästa styrelsemöte (i augusti) 

j. Möte mellan Anders, Arvid och Magnus där dessa behöver sätta sig ner för att gå 

igenom olika sponsoralternativ och att det är tydligt för företag vad dom kan välja för 

alternativ. Arvid ansvarar för att mötet bokas upp 

6. Anläggningar 

a. Sporthallen – Mellan v24-v33 kommer armatur bytas ut och nytt golv kommer att 

läggas. Eventuella träningstider för lag under denna tid kan erbjudas tider i Växjö 

b. Uteplanerna 

i. Ena sargen måste lagas 

ii. Policy gällande ungdomslag som bokar måste följa gällande regler: 

Bokning för lag som har spelare i juniorlag eller ungdomslag måste ha en 

närvarande ledare för att sätta i gång och avsluta bokningstiden. Detta för att 

säkerställa att planerna är ok både innan och efter bokningen. 

iii. Några ansvariga för att laga sargen måste fram. Nya stödben samt 

hopsättning av sargbitar måste lösas – Arvid kollar på vad som kan behövas 



iv. Pär Grammelstorff ansvarar för inköp av lås till förrådet 

7. Rapporter från lagen 

a. Ungdomslagen 

i. 10 ungdomslag anmälda till seriespel 

ii. 2 poolspelslag anmälda 

b. Seniorlag 

i. 2 herr anmälda 

ii. 1 dam anmälda 

c. Juniorlag 

i. 2 st anmälda 

8. Material 

a. Inköpsfrågan håller Anders och Jörgen på med jämtemot Enenda för att se hur vi 

hanterar kommande säsongs inköp och märke. Beroende på vart det landar så 

kommer budget få hanteras efter det 

9. Övriga frågor 

a. Uppstart nästa säsong 

i. Thomas kollar gällande bygdegård i mitten av augusti med heldag med 

utbildning från SISU samt mat. Minst en ledare (men helst samtliga) ska vara 

representerade 

ii. Gruppuppgifter ska tas fram 

iii. Förslag den 26/8 

b. Kung Inge´s dag kommer att läggas ner. Thomas har pratat med Johan Falkbrink om 

att eventuellt skapa en gemensam dag vartannat år tillsammans 

c. Vissa ungdomslag har skickat in önskemål om träningstider. Kallelse till personer som 

önskar vara med att planera träningstider kommer att skickas ut av Jörgen 

d. Lag som spelar på blå nivå (4-4) har förbundet angett att dessa ska spelas som 

sammandrag (dvs 3 lag möts). Denna lösning har inte ledarna för drabbade lag i 

föreningen gillat och både Ulrika och Hanna har skickat mail till Håkan Söderman 

angående detta. Det togs även upp på ordförandeträffen som Thomas var med där 

det också fanns klagomål på detta från andra föreningar.  

e. Samsynsavtalet – Camilla, Hanna och Anna har inte suttit ner tillsammans än gällande 

detta. Dock har samtal gjorts där ledare i både fotboll och innebandy där man är 

överens om att det ska vara ”spelaren i fokus” och inte fokus som det är nu att 

föreningarna ska bestämma 

10.  Årsmöte 2023 

a. Förslag på datum, söndag 3:e september 

11. Tid och plats för nästa styrelsemöte 

a. 15/8 hos Thomas Johansson 19:30 

12. Mötet avslutas 


